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De toenemende leegstand in de Nederlandse winkelsector zorgt voor veel hoofdbrekens.Het is het gevolg van
teveel focus op de stenen in plaats van op de gebruiker. "Dat breekt beleggers en ontwikkelaars nu in crisistijd
op", zegt Pieter Affourtit van WPM Groep in een uitgebreid gesprek met Vastgoedjournaal over de problemen
in de Nederlandse winkelsector. Affourtit hoopt dat de broodnodige natuurlijke sanering zich zal doorzetten.

"Met het juiste beleid, kennis, door nauw samen te werken met ontwikkelaars, overheid en ondernemers maar
vooral door te luisteren naar de consument, kunnen we de kwaliteit van het winkelaanbod en vooral de
diversiteit verbeteren", concludeert Affourtit. Meer over het gesprek met Affourtit in de loop van vandaag op VJ
Profs.
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